
 
 

Dirigit a Isabel López Galera, alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Xixona 

PROPOSTA PER A FER UNA CAMPANYA DE CONSCIENCIACIÓ D’ESTALVI D’AIGUA 

 

Joan Arques Galiana, com a portaveu del Grup Municipal de Compromís per Xixona, 

sol·licita que en el següent plenari ordinari es debata i, si escau, es responga 

favorablement a la següent 

PREGUNTA PER AL PLENARI 

Exposició de fets 

Des de fa prop de dos anys, estem patint un oratge especialment sec, amb estius molt 

calorosos. Les previsions meteorològiques a llarg termini no pareix que auguren cap 

canvi respecte a això. El País Valencià i, en concret, termes amb un règim pluviomètric 

molt escàs, com és el cas de Xixona, presenten un important risc d’escassesa de 

recursos hídrics. 

D’altra banda, des de l’any 2013, l’Ajuntament de Xixona no ha dissenyat cap 

campanya de conscienciació d’estalvi d’aigua, i això s’uneix al fet que algunes persones 

actuen amb absoluta despreocupació respecte a este risc, com si l’aigua no fóra un bé 

especialment valorable en el nostre entorn. 

Atesos tots estos motius, Compromís per Xixona presenta la següent 

Pregunta 

Ha pensat l’Ajuntament de Xixona impulsar, amb caràcter urgent, una nova campanya 

de conscienciació d’estalvi d’aigua, abans que acabe l’estiu? 

Tenen dades per a informar l’opinió pública i els grups de l’oposició de l’estat actual 

dels aqüífers de Xixona? 

 

 

Xixona, 3 de juliol de 2015 


